
 
 

REFERAT TIL MØDET I FÆLLESBESTYRELSEN FOR MØNSTED SKOLE OG SPARKÆR SDI. 
 

Deltagere: Uds. dato: 17. december 2020 

Forældrerepræsentanter: Jens Malmkvist, Jacob Hansen, 
Katrine Tudborg og Jette Skovgaard Bech 

Møde nr.: 6/10 

 Mødedato: 7. januar 2021 

Medarbejderrepræsentanter: Rikke Holdgaard og Hanne 
Madsen 
 
 

Kl. (til-fra): 17.30 – 20.00 

 Sted: Virtuelt 
 

Flemming Wilkens (ref.) Ref.dato:  

Afbud: Jakob Busch, Mads Bøvling Kristensen, Jesper Jon 
Nielsen, Rikke Mørup Krogh 
Elevrådsrepræsentanter: Mønsted: Julie og Thomas 
Sparkær: Viggo og Viktor 

  

 

Dagsorden: Referat: 

 1.  Nyt fra formanden Iab.  

 2.  Nyt fra skolelederen Fjernundervisningen er kommet godt i gang.  

Målet for fjernundervisning er, at det skal være en god 
oplevelse for alle. (børn, ansatte og forældre).  

 

 3.  Nyt fra elevrådet Iab.  

 4.  Nyt fra andre Iab.  

 5.  Pædagogisk læreplan, børnehaven Søløven  

 

Læreplanen blev debatteret.  

Læreplanen er et dynamisk dokument. Planen er lavet 
uden for en Corona kontekst. Hvilket blandt andet 
betyder, at samarbejdet med forældrene er anderledes 
lige pt.  

Overordnet mål er at gøre børnene mere selvhjulpne. 

Uden for punkt: 

Der har været henvendelse fra flere forældre til et 
medlem af bestyrelsen om, at valget om madordning har 
været utilfredsstillende. Der har været mangel på 
informationer og mangel på orientering om tilbuddet. 
Dette ønskes til næste valg.   

 

 6.  Princip for klassedannelse, her tænkes 
primært på små årgange. 

Skoler under 300 elever må lægge klasser sammen og 
kalde det en klasse, hvis denne er under 28 elever.  

 



Dagsorden: Referat: 

 På Sparkær vil der til næste år være ca. 32 elever i 
indskolingen. Dette kan betegnes, som 2 klasser i stedet 
for 4.  

Hvordan sikre vi bedst trivsel og læring for de små 
klasser? 

• Faglighed 

• Socialt 

• Økonomisk¨ 

• Optimal klassestørrelse? (14-15 eller 18?) 

• Løbende indskrivning 

 
Før der bliver lavet et princip, er det vigtigt, at de ansatte 
tages med i en dialog. 

Ledelsen laver et udkast til et princip, som debatteres på 
næste bestyrelsesmøde. 

Vigtigt med tydelig kommunikation til forældrene, når 
skolen redegør for det valg, som man har gjort vedr. 
klassedannelse. 

 7.  Trafikpolitikken Mønsted:  

Bump og skilte er ved at blive godkendt i teknisk 
forvaltning.  

Trafikpolitikken skal gennemgås i klasserne. 

Vejen fra Holstebrovejen ind i buslommen er meget 
dårlig. Bestyrelsen kan sende et brev til Teknisk udvalg 
om udbedring.  

Ændring i princippet (Søren redigerer) 

Alle elever skal bære trafikvest når man er på tur. 

Kort over Mønsted opdateres med afleveringszoner 

Den lille grusvej bliver diskuteret. Det er en offentlig vej, 
derfor kan vi ikke bestemme over den. (Af hvem og 
hvornår den bruges).  

Vi kan oplyse om, at primære indkørselsvej til skolen er 
via Holstebrovej. 

Når det hele er på plads vedr. trafik på Mønsted skole, 
kan der laves en video, der fortæller hvor og hvordan 
trafikken afvikles.  

 

 8.  Eventuelt   

 9.  Hvad rører sig i organisationen Er der elever i nødpasning, som skolen har bestemt skal 
være der? Nej men det kan komme på tale.  

 

 
 



Godkendelse som referat og beslutninger: 
 

Navn: Underskrift: 

Jens Malmkvist  

Katrine Tudborg  

Jacob Hansen  

Mads Bøvling Kristensen  

Jesper Jon Nielsen  

Rikke Mørup Krogh   

Jette Skovgaard Bech  

Rikke Holdgaard  

Hanne Madsen  

Julie Hauge Pedersen  

Thomas Bjørn Jakobsen  

  

  

 


